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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radna GRAŻYNA MEKSUŁA 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, bardzo dziękuję Panu radnemu 

Krówczyńskiemu, że zainteresował się ta sprawą, która i ja chciałam poruszyć, bo jednak ludzie 

korzystają z tej plaży i być może jest szansa na odnowienie, na nawiezienie nowego piasku i 

zadbanie po prostu o nią. Druga sprawa, którą chciałam poruszyć, jest to dosyć błaha sprawa, 

aczkolwiek bardzo istotna. Skoro dbamy o czystość naszego miasta pragnę zauważyć, że w bocznych 

uliczkach nie ma w ogóle koszy na śmieci. Mieszkańcy, którzy wychodzą ze swoimi zwierzątkami nie 

chcą iść środkiem miasta, nie chcą iść główną ulicą, chodzą bocznymi uliczkami i sprzątając po swoich 

pupilach nie maja gdzie tego wyrzucić. Więc proszę zwrócić uwagę na to, bo naprawdę nie ma 

pojemników na nieczystości w bocznych uliczkach. Trzecią sprawa, którą chciałam poruszyć jest 

nieszczęsna uliczka za sklepem piekarniczym na osiedlu Powstańców Warszawy. Pomimo słupków, 

jakie zostały postawione, samochody stają obok i niestety to bardzo utrudnia ruch wyjazdowy z tego 

osiedla. Być może jest szansa na to, żeby postawić znak zakazu i zatrzymywania się, wtedy policja 

będzie mogła coś z tym robić, bo w tym momencie rozkładają ręce. Nie ma znaku, nie ma interwencji. 

Także proszę zwrócić na to uwagę. 

 


